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BR.0063-K Rew.-07/10 

Waganiec, dnia 30.08.2010 r. 
P r o t o k ó ł nr 7/10 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Waganiec V kadencji  

w dniu 30 sierpnia 2010r. – w sali narad nr 15 Urzędu Gminy w Wagańcu, ul. Dworcowa 11. 

 

W posiedzeniu Komisji Rewizyjnej, któremu przewodniczył Przewodniczący Komisji 
Pan Piotr Wiatrowski udział wzięli członkowie Komisji Rewizyjnej wg. listy obecności 

stanowiącej załącznik do niniejszego protokołu oraz zaproszeni goście: Przewodnicząca Rady 
Gminy-M.Szejner, Wójt Gminy – P.Marciniaki Skarbnik Gminy – D.Roszko - lista obecności 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
Przewodniczący posiedzenia P.Wiatrowski – o godzinie 800 otworzył posiedzenie 

Komisji i po powitaniu członków i gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w 
posiedzeniu uczestniczy 4 członków Komisji Rewizyjnej, co wobec składu komisji 
wynoszących 4 członków Komisji przyjętej uchwałą Rady Gminy stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 
 
Ad.1 

Przedstawiła proponowany porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie i przyjęcie porządku posiedzenia. 
2. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu gminy Waganiec za I półrocze 2010 r. 
3. Sprawy bieżące, korespondencja. 
4. Oświadczenia i komunikaty. 

Komisja nie wniosła uwag i jednogłośnie przyjęła proponowany porządek posiedzenia. 
 

Ad.2 

W dniu 30.08.2010r posiedzenie Komisji Rewizyjnej Gminy Waganiec, tematem posiedzenia 
jest analiza wykonania budżetu Gminy Waganiec za I półrocze 2010. 
Komisja Rewizyjna odbyła posiedzenie w składzie: Wiatrowski Piotr, Kulpa Wojciech, Kłos 
Jan, Brzeziński Edward. Zaproszeni goście: Wójt Gminy Piotr Marciniak, Skarbnik Danuta 
Roszko, Przewodnicząca Rady Gminy Waganiec Monika Szejner. 
Omówiono inwestycje prowadzone na terenie gminy: 
-renowacja stawu w Zbrachlinie, 
-budowę kanalizacji, 
-budowę drogi Kolonia Święte i Bertowo. 
 
Wójt Gminy udzielił informacji o funduszach uzyskanych z wycinki drzew pod autostradę na 
terenie Gminy Waganiec. 
Omawiano podpisane porozumienie gminy dotyczące budowy ścieżek rowerowych. 
Wójt przekazał informację o nie odebraniu boiska „Orlik” ze względu na niezagospodarowany 
prawidłowo teren wokół boisk. 
Komisja analizowała informację o wykonaniu budżetu Gminy Waganiec na 2010r. 
Ad. 3 

Przewodniczący posiedzenia P.Wiatrowski w związku z wyczerpanym porządkiem zamknął 
posiedzenie Komisji Rewizyjnej – godz.1100 

Protokołował:                   

Piotr Wiatrowski                                                                        Przewodniczący Komisji Rewizyjnej : 

                                  ……………………………………  

                                                                                                                 Piotr Wiatrowski                                         


